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Hoe ben je na het leraarschap in de politiek 
terecht gekomen?
Toen ik in het Nederlands team zwemmen zat, heb ik 
Erica Terpstra (oud VVD-Kamerlid en topzwemster, 
red.) leren kennen. Toen ze nog Tweede Kamerlid was 
heb ik een keer een dagje stage bij haar gelopen. Ik 
vond dat hartstikke mooi om te doen, ook al wist ik 
toen nog niet precies wat ik ermee kon.

Werd het je ook van huis uit al meegegeven?
Jazeker, mijn moeder is bestuursvoorzitter van de 
Partij van de Arbeid (PvdA, red.) geweest. Daarom 
kregen wij thuis al duidelijk mee dat je na moet 
denken over de dingen die je zegt, dat je ze moet 
kunnen onderbouwen. Die waarden kreeg ik als kind 
dus al mee, en als je dan merkt dat je je totaal niet kunt 
vinden in de (politieke) opvattingen van je moeder, 
dan ga je het tegenovergestelde doen. Bovendien zat 
mijn grote voorbeeld in de politiek (Terpstra, red.) in 
de VVD dus 1 en 1 was 2. Zo ben ik uiteindelijk bij 
de VVD terecht gekomen.

Je bent een aantal jaar fractievoorzitter en 
gemeenteraadslid van de VVD in Alkmaar 
geweest, je zit nu in de Tweede Kamer. Waarom 
ben je niet in Alkmaar gebleven?
Als je een beetje politieke ambitie hebt, dan is de 
volgende stap na raadslid: wethouder, burgemeester of 
Tweede Kamerlid. Ik heb echter nooit de wens gehad 
om wethouder of burgemeester te worden. Bovendien  
heb ik in de gemeenteraad in Alkmaar heel veel politiek 
spel gedaan. Vooral  het spelletje van hoe krijg ik mijn 
idee erdoor zonder dat anderen doorhebben dat het 
mijn idee is. Dat noem je politieke strategie en dat 
vond ik erg leuk om te doen. Ik merkte zo ook dat ik 
een echt volksvertegenwoordiger ben. Als je 
wethouder of minister bent dan ben je geen 
volksvertegenwoordiger meer, maar een politiek 
bestuurder en daar ben ik niet zo van. Ik vind het veel 
leuker om voor een bepaalde groep mensen heel hard 
te kunnen vechten en iets voor hun te kunnen 
verbeteren in onze samenleving. Of dat het nou is 
voor die ene man in Alkmaar, die is getroffen door de 
nieuwjaarsbrand (2013/2014, red.) of voor kinderen 

die in het basisschoolonderwijs onvoldoende 
kwalitatief goede gym krijgen. Daar ga ik dan voor 
vechten en probeer ik iets voor te bereiken. Dat lukte 
in Alkmaar dus heel aardig en ik heb toen een aantal 
mooie dingen voor elkaar gekregen die het landelijke 
nieuws haalden, zoals het afschaffen van erfpachten in 
Alkmaar.

En toen hebben ze je ontdekt?
Ja, toen dachten ze bij de landelijke VVD: "Hé er zit in 
Alkmaar een jongen die opvalt, we gaan hem volgen, 
begeleiden en opleiden." Dus toen heb ik tot aan topkader 
niveau alle opleidingen gevolgd. Dan ben je in  
principe geschikt  om  burgemeester of wethouder van 
een grote stad, of kamerlid  te worden. Ik had externe 
begeleiders als Jeanine Hennis, Fred Teeven en Ivo 
Opstelten die  me in die tijd  ook geholpen hebben. 
Toen er in 2012 Tweede Kamerverkiezingen 
uitgeschreven werden, werd ik dus gebeld met de 
vraag van “we zoeken nog mensen uit jouw regio die 
dit kunnen”; of ik ook op de lijst wilde. Ik kwam op 
plek 48 terecht, normaalgesproken niet goed genoeg 
voor een zetel. Maar door de gigantische overwinning 
van de VVD, werd ik eerste reserve en zo ben ik in 
september 2013 de Kamer ingestroomd.

Wat is op dit moment jouw specifieke 
takenpakket?
Dat noem je woordvoerderschap. Op dit moment doe 
ik Natuur, Dieren en Sport. Een hele mooie 
combinatie, vind ik. Bij natuur lag er een dikke wet 
van 900 pagina’s die door de Kamer moest, dat was 
een heel mooi project. Bovendien kom je in allemaal 
mooie natuurgebieden. Verder probeer je met deze 
portefeuille de natuur te verbeteren zodat de 
leefomgeving beter wordt. Met dieren gebeuren 
verschrikkelijke dingen, dat kan je dan proberen te 
bevechten. Het allermooiste is en blijft natuurlijk 
sport. Elk weekend zit ik bij mooie wedstrijden op de 
tribune, en alle takken van sport komen hier bij mij 
aan tafel om te bespreken wat er beter kan in 
Nederland. Daar probeer ik ze dan bij te helpen.

Wat zijn je toekomstplannen, wil je nog lang in 
de Kamer blijven?
Ik wil in ieder geval proberen nog één termijn als een 
veel betere kandidaat mee te doen. Daarna weet ik het 
echt nog niet. Misschien wel iets in de diplomatie. 
Maar mocht er ooit nog een Olympische Spelen naar 
Nederland komen, dan zou ik ontzettend graag in het 
organisatiecomité gaan werken, dat is echt mijn

"Hoe krijg ik mijn idee erdoor, 
zonder dat andereen doorhebben 

dat het mijn idee is?"
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